OKULUMUZ HAKKINDA KISA BİLGİ
[bookmark: _GoBack]GENEL BİLGİLER 2011-2012 Eğitim Öğretim yılında eğitim-öğretimi sürdürdüğümüz okul binamızda 29 sınıf mevcuttur. Okulumuzda sınıf mevcutları azami 30 kişi olarak ideal sayıdadır. Sınıflarda öğrencilerimizin tamamı tekli sıralarda öğrenim görmektedirler. Okulumuzda genel kültür ve meslek dersleri olarak dersler iki ana başlık altında toplanmaktadır. Genel kültür dersleri ; Dil ve Anlatım, Türk Edebiyatı, Tarih, Coğrafya, T.C İnkılap Tarihi, Matematik, Fizik, Kimya, Biyoloji, Sağlık Bilgisi, Yabancı Dil, Psikoloji, Sosyoloji, Felsefe, Beden Eğitimi, Resim, Müzik. Meslek Dersleri olarak; Kur’an-ı Kerim, Arapça, T.D. Bilgiler, Siyer, Fıkıh, Tefsir, Hadis, İslam Tarihi, Kelam ve Hitabet ve Mesleki uygulama dersleri okutulmaktadır. Okulumuz ders araç gereçleri ve teknoloji bakımından standartların üstünde imkanlara sahiptir. Mesai saatleri içinde sürekli açık ve yaklaşık 10.000 kitabın bulunduğu okul kütüphanemiz öğrencilerin ihtiyaçlarına cevap verebilecek kapasitede ve zenginliktedir. İnternet bağlantısı bulunan 26 bilgisayar kapasiteli bilgisayar laboratuarımız mevcuttur. Öğrencilerimiz derslerin dışında öğlen arası ve okul çıkışı bilgisayar laboratuarından internet kafe gibi yararlanabilmektedir. Fizik, Kimya ve Biyoloji laboratuarları mevcut olup fen derslerinde yoğun bir şekilde kullanılmaktadır. Ayrıca 60 kişi kapasiteli çok amaçlı medya salonumuzda dersler özelliğine göre projeksiyonla işlenmektedir. Meslek Derslerinde öğrencilerimizin uygulamalar yapabilmeleri için 400 kişi kapasiteli uygulama mescidi bulunmaktadır. Trabzon İmam Hatip Lisesinin 300 öğrenci kapasiteli erkek öğrenci pansiyonu vardır. Burada öğrenciler devlet parasız yatılı statüsünde kalmakta, her türlü yeme, içme, barınma ihtiyaçları devlet tarafından karşılanmaktadır. Okul pansiyonuna öğrenciler devlet parasız yatılılık sınavı sonuçları göre alınmaktadır. Binamızın özellikleri Okulumuzun ana bina, pansiyon binası ve bahçe dahil kapladığı alan . 13903 m2 dir. Ana binamız dört ( 4 ) katlı olup, özel tip proje kapsamında 20 derslikli betonarmedir. Ana bina ve pansiyon binası dış cepheleri 33 yıldır boyanmamışken bakanlığımızın sağladığı ödenekle yeniden bütün dış cepheleri boyandı çerçeveleri değiştirildi ve PVC yapıldı. Pansiyon yemekhanesinin tamamı 900m2 lik bir alanı kalebodur yapılarak temiz ve hijyenik olması sağlandı. Pansiyon binasında eskimiş ve amacına hizmet edemeyen yatakhane kapıları ahşap, çerçeveleri PVC doğrama yapılmak suretiyle değiştirildi. Yatakhanelerin taban alanı kalebodur, pansiyon içi merdivenler granit mermer şeklinde döşendi. Ayrıca pansiyon yatakhaneleri ve diğer birim duvarları plastik boya ile boyandı. Okulumuzun kuzey bölümündeki bahçede yer alan çeşme onarıldı. İlimiz belediyesinin katkılarıyla bahçe düzenlemeleri yapıldı. Pansiyon binası 300 öğrenci kapasiteli olup 26 yatakhanesi, yemekhane salonu, aşhane mutfak ve çamaşırhane ( muattal ) bulunmaktadır.Mutfak 2006-2007 Öğretim Yılında tamamen yenilendi. Ek eğitim binamız ise 5 katlı olup betonarmedir. çatı ve dış sıvası yoktur. Okulumuzda modem cihazlarla donanmış fizik, kimya ve biyoloji laboratuarlarımız öğrencilerimize hizmet vermektedir. Ayrıca bilgisayar laboratuarımız mevcuttur. Okul kütüphanesi okul koruma derneği katkıları ve hayır sever halkımızın bağışladığı kitaplardan oluşur. En son sayımda kütüphanemizde 15.000 küsur kitap olduğu tespit edilmiş olup halen kayıtsız kitapların kaydedilmesine devam edilmektedir. 2006-2007 Eğitim Öğretim Yılı 2.Dönem itibariyle bir memurumuz kütüphanede görevlendirilmiş olup tüm mesaisini okul öğrencilerinin kitap ve araştırma ihtiyaçları için kullanmaktadır. 2011-2012 öğretim yılında Trabzon Belediyesi´nden bir memur görevlendirilmiş olup öğretmen ve öğrencilere hizmet vermeye devam etmektedir. Aynı zamanda kütüphanemizde sürekli ADSL internet hizmeti vardır. Okulumuzda müdür odası-müdür baş yardımcı odası ve iki müdür yardımcısı odası mevcuttur . Bahçe Düzenlemesi: Okulumuzun bahçesi ana girişten itibaren sağlı sollu ve kuzey batı kısmı 1973 yılından itibaren ağaçlandırılarak bu günkü şeklini almıştır. Kuzey kısmındaki bahçede hayırsever vatandaş tarafından yaptırılan çeşme vardır ve onarılarak hizmetine devam etmektedir. Okulumuzun arka kısmında bulunan boş bahçeler ağaçlandırılarak yeniden düzenlenmiştir.
 
TARİHÇEMİZ(İNGİLİZCE)
Starting in 1953, the education, and has a history of more than half a century of religious high schools in Trabzon, Refik Bold Street, Imam and Preacher Bahçecik Quarter street. (Our city and the mosque of Turkey Mehmet Akif Ersoy of the largest mosques in the next). Within the system of the Ministry of Education and profession, as well as pop-up and secondary education to higher education preparatory program that implements the objectives of Religious Vocational High Schools; imam, preacher and religious services such as course instructor, who is tasked with the fulfillment of that elmanlar college to train and prepare students for higher education. Anatolian High School, as well as the normal school imam religious high schools are co-educational in. Normal Religious Vocational High School to enroll all who complete primary education. Anatolian Imam and Preacher High School OKS exam, the students are required to have entry points and the desired level. Enter the desired choice failed to score for the exam on or before the second recording by students who are entitled to any additional placement in a school located in the Anatolian Imam and Preacher High School may register by. Limited numbers of Anatolian Imam and Preacher High School student quota is 150 for 5 branches. For a normal Religious Vocational High School There is no limitation any contingency. ....
Education and training we carry in the 2011-2012 academic school building is Grade 29. In our school, class sizes up to 30 people ideal number. All of our students are studying in the classroom singles rankings.
Courses in general education and vocational school courses are grouped under two main headings. General culture courses, Language and Speech, Turkish Literature, History, Geography, History of the Republic of Turkey, Mathematics, Physics, Chemistry, Biology, Health, Science, Foreign Language, Psychology, Sociology, Philosophy, Physical Education, Art, Music. Courses In the Holy Quran, Arabic, OR Information, Siyer, Fiqh, Tafsir, Hadith, Islamic History, Theology and Public Speaking and taught courses in professional practice.
The school has facilities on teaching materials and technology standards. Contains approximately 10,000 books on all the time during the working hours and the capacity to respond to the needs of students in the school library, and wealth. Computer lab with a capacity of 26 computers with internet access are available. Students from noon outside courses and benefit from, such as internet cafe, computer lab after school. Physics, Chemistry and Biology laboratories are used extensively in science classes are available. Also a multi-purpose media room with a capacity of 60 people, depending on the nature projection lessons are taught. Vocational Courses students mosque applications are applications to conduct capacity of 400 people.
Religious Vocational High School boys hostel in Trabzon has a capacity of 300 students. The status of state boarding students staying here all kinds of food, water and shelter needs are met by the state. According to students, the state´s pension is free boarding school exam results.
Our building features
School´s main building, B & B, including the area covered by the building and garden. 13,903 m2. The main building has four (4) floors and a special type of concrete buildings with 20 classrooms within the scope of the project. The facades of the main building and the hostel building for 33 years, re-grant provided by the Ministry of boyanmamışken all changed and PVC frames were painted facades. All of the hostel canteen tiles made an area of 900m2 was clean and hygienic. Outdated and can not serve the purpose of the hostel dormitory building wooden doors, frames, changed by way of PVC joinery. Dormitory floor area tiles, granite, marble stairs in the form of board laid. Also, the hostel dormitories and other units were painted with plastic paint on walls. Our school is located in the northern section of the garden fountain repaired. The contribution of the municipality was in our city garden arrangements.
Hostel has a capacity of 300 students in 26 dormitory building, dining room, kitchen and laundry ashane in a (Muattal) bulunmaktadır.Mutfak completely renovated in 2006-2007 academic year. And a 5-storey reinforced concrete building has additional training. There is no roof and external plaster. Devices equipped with a modem school of physics, chemistry and biology laboratories serve students. Also available in the computer lab.
Charitable contributions to society for the protection of our people and the school library, the school consists of donated books. The most recent census, 15,000-odd books library books that have been identified and are still indifferent to continue recording. 2006-2007 Academic Year Semester 2 and all her efforts as an officer assigned to the school library for students to use books and research needs. An officer is assigned to the Municipality of Trabzon in 2011-2012 academic year will continue to serve teachers and students. It also has a library ADSL Internet service continuously.

School director´s room-manager utility room and two deputy head room.
Garden Arrangement: right and left from the main entrance of our school garden and the north-western part of the afforested since 1973 this day has taken shape. Northern part of the garden has a fountain built by philanthropist and repaired and continues to serve the citizens. Our school gardens at the rear of the afforestation of blank rearranged.


ابتداء من عام 1953 ، التعليم ، وله تاريخ من أكثر من نصف قرن من المدارس الثانوية الدينية في طرابزون ، شارع Refik Bold ، شارع الإمام والخطيب بريشيك بهجيك. (مدينتنا ومسجد تركيا محمد عاكف إيرسوي من أكبر المساجد في اليوم التالي). ضمن نظام وزارة التربية والتعليم والمهنة ، فضلا عن التعليم المنبثق والتعليم الثانوي لبرنامج التعليم العالي الذي ينفذ أهداف المدارس الثانوية المهنية الدينية ؛ الإمام والخطيب والخدمات الدينية مثل معلم الدورة ، الذي يكلف بإكمال كلية المانع للتدرب وإعداد الطلاب للتعليم العالي. المدرسة الثانوية الأناضولية ، فضلا عن المدارس الثانوية الدينية الإمام المدرسة العادية هي مختلطة في. الثانوية الدينية المهنية العادية لتسجيل جميع الذين يكملون التعليم الابتدائي. الامتحان الأناضول وامتحان مدرسة ثانوية OKS ، يجب على الطلاب الحصول على نقاط الدخول والمستوى المطلوب. أدخل الخيار المطلوب فشلت في تسجيل الامتحان في أو قبل التسجيل الثاني من قبل الطلاب الذين يحق لهم الحصول على أي مكان إضافي في مدرسة تقع في الإمام الأناضول ويمكن لمدرسة ثانوية Preacher التسجيل بواسطة. عدد محدود من حصة طالبات الأناضول الإمام والباحث الثانوي في مدرسة Preacher هي 150 لخمسة فروع. لمدرسة ثانوية مهنية دينية عادية لا يوجد حدود لأي طارئ. ....
التعليم والتدريب الذي نقوم به في مبنى المدرسة الأكاديمية 2011-2012 هو الصف 29. في مدرستنا ، أحجام الصفوف تصل إلى 30 شخصًا. يدرس جميع طلابنا في تصنيفات الفردي في الفصل الدراسي.
يتم تصنيف دورات في التعليم العام ودورات المدرسة المهنية تحت عنوانين رئيسيين. دورات في الثقافة العامة ، اللغة والتحدث ، الأدب التركي ، التاريخ ، الجغرافيا ، تاريخ الجمهورية التركية ، الرياضيات ، الفيزياء ، الكيمياء ، علم الأحياء ، الصحة ، العلوم ، اللغة الأجنبية ، علم النفس ، علم الاجتماع ، الفلسفة ، التربية البدنية ، الفن ، الموسيقى. دورات في القرآن الكريم ، اللغة العربية ، أو معلومات ، Siyer ، فقه ، Tafsir ، الحديث ، التاريخ الإسلامي ، واللاهوت والخطابة ، وتدريس المقررات في الممارسة المهنية.
المدرسة لديها مرافق على المواد التعليمية ومعايير التكنولوجيا. يحتوي على ما يقرب من 10000 كتاب طوال الوقت خلال ساعات العمل وقدرة على الاستجابة لاحتياجات الطلاب في مكتبة المدرسة ، والثروة. يتوفر مختبر كمبيوتر بسعة 26 جهاز كمبيوتر متصل بالإنترنت. الطلاب من الظهر خارج الدورات والاستفادة من ، مثل مقهى للانترنت ، مختبر الكمبيوتر بعد المدرسة. مختبرات الفيزياء والكيمياء والبيولوجيا تستخدم على نطاق واسع في دروس العلوم المتاحة. كما يتم تدريس غرفة وسائط متعددة الأغراض بسعة 60 شخصًا ، وفقًا لدروس عرض الطبيعة. دورات التدريب المهني لطلبة المساجد هي تطبيقات لتسيير 400 شخص.
ديني المهنية الثانوية بنين مدرسة في طرابزون بسعة 300 طالب. تلبي الدولة حالة الطلاب الداخليين الذين يقيمون هنا ويخضعون جميع أنواع الطعام والماء والمأوى للاحتياجات. وفقا للطلاب ، فإن المعاش التقاعدي للدولة هو نتائج امتحانات داخلية مجانية.
ميزات البناء لدينا
المبنى الرئيسي للمدرسة ، B & B ، بما في ذلك المنطقة التي يغطيها المبنى والحديقة. 13،903 م 2. يحتوي المبنى الرئيسي على أربعة (4) طوابق ونوع خاص من المباني الخرسانية مع 20 فصلاً دراسيًا ضمن نطاق المشروع. واجهات المبنى الرئيسي ومبنى بيت الشباب لمدة 33 عامًا ، تمت إعادة المنحة من قبل وزارة  ، وتم تغيير جميع واجهات PVC وواجهاتها. جعل كل من الكانتين بيت الشباب مساحة 900 م 2 نظيفة وصحية. عفا عليها الزمن ولا يمكن أن تخدم غرض النزل عنبر بناء أبواب خشبية ، إطارات ، تغيرت من خلال نجارة PVC. بلاط أرضية الطابق ، والغرانيت ، والسلالم الرخامية في شكل لوحة وضعت. أيضا ، تم طلاء مهاجع بيوت الشباب والوحدات الأخرى بالطلاء البلاستيكي على الجدران. تقع مدرستنا في القسم الشمالي من نافورة الحديقة التي تم ترميمها. كانت مساهمة البلدية في ترتيبات حديقة مدينتنا.
يحتوي بيت الشباب على 300 طالب في 26 صالة نوم مشتركة وغرفة طعام ومطبخ ومرافق غسيل الملابس في مطعم (Muattal) bulunmaktadır.Mutfak الذي تم تجديده بالكامل في العام الدراسي 2006-2007. ويتمتع مبنى خرساني مقوى مكون من 5 طوابق بتدريب إضافي. لا يوجد سقف وجص خارجي. تخدم الأجهزة المزودة بمدرسة مودم في الفيزياء والكيمياء ومختبرات البيولوجيا الطلاب. متوفر أيضًا في مختبر الكمبيوتر.
مساهمات خيرية للمجتمع لحماية شعبنا ومكتبة المدرسة ، تتكون المدرسة من كتب تبرعت بها. أحدث إحصاء ، 15000 كتاب كتب كتب فردية تم تحديدها ولا تزال غير مبالية بمواصلة التسجيل. 2006-2007 العام الدراسي للفصل الدراسي الثاني وجميع الجهود التي بذلتها كضابط تم تعيينه لمكتبة المدرسة للطلاب لاستخدام الكتب والاحتياجات البحثية. يتم تعيين ضابط لبلدية طرابزون في 2011-2012 غرفة المرافق مدير غرفة مدير غرفة واثنين من نائب رئيس الغرفة.
ترتيب الحديقة: اليمين واليسار من المدخل الرئيسي لحديقة المدرسة لدينا والجزء الشمالي الغربي من تشجير منذ عام 1973 اتخذ هذا اليوم شكلا. يحتوي الجزء الشمالي من الحديقة على نافورة قام ببنائها المحسن وتم إصلاحها واستمرارها في خدمة المواطنين. حدائق مدرستنا في الجزء الخلفي من تشجير فارغة ترتيبها.
